
Referat fra bestyrelsesmøde d.26.6 2011

Tilstede: Jan , Franco og Claus, Afbud: Ib og Sebastian

 

Dagsorden:

1. Evaluering af første del af sæsonen: Alle var enige om, at banerne er gode at spille på og at 
anlægget fungerer fint – der kan på sigt blive noget med hegnet der skal skiftes – specielt på bane 
1og 2. Klubhuset trænger nok til en gang maling næste år. Vi skal have ryddet op i udeskuret – det 
bliver en aften eller Lørdag formiddag i august.

2. Kontakt med medlemmerne: Vi diskuterede hvordan vi kan komme i kontakt med medlemmerne 
og få noget at vide om hvad de ønsker af klubben. Vi blev enige om, at iværksætte en spørgeskema 
undersøgelse (Jan) hvor vi spørger ind til behov og ønsker. Måske skal vi udlodde en præmie 
imellem dem der besvarer spørgeskemaet. Vi besluttede også, at afholde en åbent hus 
aften(Franco) – hvor medlemmer og nye medlemmer kunne møde bestyrelsen og hvor vi kunne 
diskutere hvordan klubben skal udvikle sig. Denne aften planlægges til engang i august.

3. Voksen introduktion: DFT har lanceret et nyt koncept omkring voksenintroduktion. Vi tror, at det 
kan være med til at få nye medlemmer. Vi forsøger, at afholde et kursus i starten af næste sæson, 
hvor vi vil uddanne et par vokseninstruktører (Claus)

4. Klubturnering: skal starte i midten af august  - Claus sørger for opslag og mail.
5. Viborg idrætsråd: vi har fået en henvendelse fra Viborg idrætsråd angående et nærmere 

samarbejde mellem klubberne i Viborg kommune – vi synes vi skal være med – så Claus skriver 
tilbage og tilmelder os samarbejdet.

 

 


